
上等优质 蚕豆 蚕豆 0.5（%）

产品名称 上等优质 蚕豆 蚕豆 0.5（%）

公司名称 海南茂翔商贸有限公司

价格 5000.00/吨

规格参数 品种:蚕豆
等级:1
杂质≤:0.5（%）

公司地址 海南海口市海垦路88号金山小区18栋801室

联系电话 86 0871 2392172 13099999626

产品详情

品种 蚕豆 等级 1
杂质≤ 0.5（%） 水分≤ 14.0（%）

蚕豆新货

出口品质，内销品质 皆有

供应量 5000吨

我公司是专业的农产品生产、加工、销售的外向型企业，有专业芸豆种植基地3个，公司拥有现代化专业
芸豆加工成套设备，年加工、出口各类芸豆20000吨。公司自成立至今已向欧盟、北美、日韩、东南亚、
中东、非洲、拉丁美洲的国家和地区出口农产品。依靠优异的产品质量，实在的产品价格，快速的市场
反应能力，赢得了国内外商家的一致好评。公司热诚欢迎商界朋友,携手共创双赢。our company
specializes in the growth and processing of kidney beans. we have a pollution-free growing base of over 9000 acres,
which can yield around 5,000 ton of kidney beans every year. furthermore, we have large and modern complete
equipment. two hundred workers pick out those beans that meet the standard by hand. our products are cheap but
good and widely loved by our customers. up to now, we have been selling our products to many foreign countries in
europe, africa, latin america and asia. we have established long-term and stable cooperative relationships with the
importers from france, russia, egypt, iraq, india, poland, singapore etc。welcome friend from all over the world to
coopration .
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